
 
 
 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Pensionärsrådet 

Sammanträdesdatum 
2024-04-23                                        Sida 1 (6) 

 

  
Sekreterare   
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Ordförande   
 Kersti Lagergren 

 
 

 

Justerande         
 Ulla-Karin Johansson  

 

 

 
Plats och tid 

 
Rådasjön kommunhuset i Mölnlycke, kl. 15.00-16.53 

  
Ledamöter Kersti Lagergren (M), ordförande 

Tommy Brundin (M) 
Ulla-Karin Johansson (S) 
Agneta Ehrenborg 
Tord Gustavsson  
Tom Åberg  
Lars-Göran Holmgren 
Leif Bengtsson 
Göran Fohlin 

  
Övriga närvarande Annika Andersson, valsamordnare § 13 

Hanna Henningsson, planeringsledare trafik § 14 
Lena Johansson, enhetschef trafik § 14 
Elin Hjalmarsson, utvecklingschef för sektorn för socialtjänst 
§ 15 
Oskar Anlend, nämndsekreterare 
 

  
Utses att justera Ulla-Karin Johansson 
  
Justeringens plats och tid Kommunhuset i Mölnlycke, 2024-04-30, kl. 12.00 
  
Protokollet omfattar 
 
Förvaringsplats för protokollet 

§§ 13 – 17 
 
Kommunkansliet, arkiv 
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§ 13 
 
Information om EU-valet 2024 

Annika Andersson, valsamordnare informerar om EU-valet 2024 och vilka satsningar som görs för 
att nå ut till äldre väljare.  
 
Härryda kommun kommer att både erbjuda ambulerande röstmottagning samt ha tillfällen då 
röstmottagare åker ut till äldreboenden i kommunen för att möjliggöra förtidsröstning på plats. 
 
 
Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen.  

Pensionärsrådet delges presentationen med protokollet. 
_____ 
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§ 14 

Svar på remiss från kommunstyrelsen om motion om kostnadstak inom 
färdtjänsten  
 
Den 7 mars 2024 remitterade kommunstyrelsen ärendet om motion för kostnadstak inom 
färdtjänsten till pensionärsrådet.  

Hanna Henningsson, Planeringsledare Trafik och Lena Johansson, enhetschef trafik informerar 
rådet om motionen som skulle innebära ett kostnadstak för utnyttjande av färdtjänst utöver de 30 
enkelresor i månaden som i dagsläget ingår i ett färdtjänstbeslut. 

Under ärendet framkommer det från pensionärsorganisationerna att de är positiva till att ett 
kostnadstak för färdtjänst införs. 
 
 
Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen. 

Pensionärsorganisationerna i rådet ställer sig positiva till ett kostnadstak för färdtjänst.  

Pensionärsrådet delges presentationen med protokollet. 
_____ 
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§ 15 

Kvalitetsberättelse för sektorn för socialtjänst 2023 

Elin Hjalmarsson, utvecklingschef för sektorn för socialtjänst informerar om sektorns 
kvalitetsberättelse 2023. 

Många jämförelsetal ser bättre ut än tidigare år och kommunens styrkor ligger inom områdena: 
våld i nära relationer, kommunal hälso- och sjukvård, handläggarnas agerande vid indikation på 
våld och barn och ungdomsvård. 

Utvecklingsområden där förbättring är möjlig är: hemlöshet, uppsökande verksamheten samt 
helhetssynen och samordningen. 
 
 
Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen. 
_____ 
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§ 16 

Rapport från kommunstyrelsen, socialnämnden och nämnden för utbildning, kultur 
och fritid 

Ordförande Kersti Lagergren (M), informerar från kommunstyrelsens sammanträden den 11 april 
2024, socialnämndens sammanträde den 10 april 2024 samt nämnden för utbildning, kultur- och 
fritids sammanträde den 9 april 2024 ärenden som berör pensionärsorganisationernas 
intresseområden. 

 

Protokoll och handlingar från kommunstyrelsen, socialnämnden och nämnden för utbildning, 
kultur- och fritid finns på www.harryda.se. 

 

Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen. 
_____ 
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§ 17 

Förslag till ärenden på kommande råd 

 

Rådet ges möjligheten att lämna önskemål på ärenden att diskutera på kommande råd. Rådet 
lämnar följande önskemål: 

 

• Information om hur socialtjänsten och politiker i Härryda kommun ser på framtida 
boenden för äldre. Ska det satsas på SÄBO, tygghetsboenden eller lägenheter med mindre 
boyta? Ska dessa bara finnas i de stora kommundelarna? Vad är framtiden för 
hemtjänsten? 

• Hur hanteras sexualitet och HBTQI-frågor på äldreboenden inom Härryda kommun? 

• Information om den externa konsult som används för bedömning av äldrevården. 

 

Pensionärsrådets behandling  

Pensionärsrådet noterar informationen. 
_____ 
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